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                          Protokół Nr III/2010 
                        z sesji Rady Gminy Darłowo 
                       z dnia  29 grudnia  2010 roku 
             - sala konferencyjna Urzędu Gminy Darłowo 
 
            Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław 
Michalski o godzinie 10°° otworzył sesję i po powitaniu 
radnych i gości oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co 
wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób – 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 
  

                                                
Ponadto w sesji udział wzięli: 
• Pan Franciszek Kupracz – Wójt Gminy Darłowo 
• Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo 
• Pani Iwona Kowalska – p.o. Sekretarz Gminy Darłowo 
• Pan Jakub Podruczny  – Radca Prawny 
• Pani Ewa Szymczak  –   Kierownik  Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Darłowie 
• Pan Marceli Glaza – Dyrektor Gminnego Zakładu UŜyteczności 

Publicznej 
• Pan Tadeusz Bierniukiewicz – Koordynator Samorządowy, 

Radny Rady Powiatu Sławieńskiego 
 

 
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego 
protokołu. 
                                                           

                                                                                                           
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 
                                               
Na Sekretarza powołano radną Jolantę Janicką. W głosowaniu wzięło udział 
14 radnych, głosując  następująco: 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0  
głosów  „wstrzymujących  się”. 
 
Na protokolantkę Przewodniczący powołał p. ElŜbietę Koralewską-Winiarek. 
 
W sesji uczestniczy 15 radnych, doszedł spóźniony Idzi Krawczyk. 
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Ad.2.Ustalenie  porządku obrad. 
                                         
Proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz z 
zawiadomieniami  na  III  Sesję Rady Gminy Darłowo( zał. Nr  4). 

 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo p. Jarosław Michalski wniósł o 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyboru członka 
Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Sławnie. DRUK NR 7/2010III. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, głosując następująco: 15 głosów „za”, 0 
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Dodatkowy punkt został przyjęty przez Radę Gminy Darłowo. 
 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz zawnioskował o wprowadzenie do 
porządku obrad następującego projektu uchwały: 
 
• projektu  uchwały w sprawie wykazu wydatków budŜetu gminy, które nie 

wygasają z upływem roku budŜetowego. DRUK NR 8/2010III. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, głosując następująco: 15 głosów „za”, 0 
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Dodatkowy punkt został przyjęty przez Radę Gminy Darłowo. 
  
 
 
W związku z powyŜszym Przewodniczący Rady Gminy Darłowo p. Jarosław 
Michalski  przedstawił poniŜszy porządek obrad: 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Ustalenie porządku obrad. 
3.  Informacja Wójta Gminy Darłowo:  

• o działalności w okresie między sesjami wraz z podaniem aktualnej 
sytuacji finansowej Gminy.                                        

4. Informacja Wójta Gminy Darłowo: 
•  o realizacji uchwał Rady Gminy  Darłowo między sesjami. 

5. Interpelacje Radnych. 
6. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski  zgłoszone na II  sesji   Rady   Gminy    

Darłowo oraz w okresie między sesjami.                                    
7.  CZAS DLA SAMORZĄDU. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Darłowo na 2010 rok. 

DRUK NR  1/2010III.  
9.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Darłowo na rok 2011. 

DRUK NR  2/2010III. 
10.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Darłowo na lata 2011-2020. DRUK NR  3/2010III 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Darłowo. 
DRUK NR 4/2010III. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania Wójtowi Gminy Darłowo dodatku 
specjalnego. DRUK NR 5/2010III.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zasad otrzymywania  i wysokości diet oraz 
zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych przysługujących radnym i sołtysom za 
pracę w samorządzie gminnym. DRUK NR  6/2010III. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Rady Społecznej Szpitala 
Powiatowego w Sławnie. DRUK NR 7/2010III. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków budŜetu gminy, które  nie 
wygasają z upływem roku budŜetowego. DRUK NR 8/2010III. 

16. Wolne wnioski. 
17.Zakończenie obrad  sesji Rady Gminy Darłowo. 
 
     Rada Gminy Darłowo w głosowaniu: 15 „za”, 0 „przeciw”, 

0„wstrzymujących się” przyjęła w/w porządek obrad sesji wraz ze 
zmianami. 
 

 
Ad. 3.  Informacja Wójta Gminy Darłowo:  

• o działalności w okresie między sesjami wraz z podaniem 
aktualnej sytuacji finansowej Gminy.                                        

 
    Wójt p. Franciszek Kupracz poinformował, Ŝe w dniach 30 i 31 grudnia 2010 roku  

odbędą się otwarte konkursy na wolne stanowiska pracy w urzędzie i w świetlicach 
wiejskich.  Od nowego roku forum na gminnej stronie internetowej będzie działać na 
zasadzie logowania się. Ponadto Wójt poinformował, Ŝe państwo Monika i Tomasz 
Pióreccy z Domasławic poprzez swojego adwokata domagają się odszkodowania w 
wysokości 36 tys. zł za bezumowne korzystanie z części nieruchomości, na której 
posadowiona jest wiata autobusowa. (zał. 5). Przystanek zostanie jak najszybciej 
rozebrany i umieszczony na innym miejscu. Poprosił radnego i sołtysa, aby określili 
miejsce do postawienia tego przystanku. 

 
     Następnie Wójt p. Franciszek Kupracz przedstawił kondycję finansową na dzień 28 

grudnia 2010 roku (zał. Nr 6): 
1) stan konta na rachunku podstawowym: 2 088 985,73 zł 
• z tego:  
• kredyt: 1 572 095,73 zł 
• subwencja na rok 2011: 516 890,00 zł 
2) wydatki do poniesienia w najbliŜszych dniach: 1 093 771,00 zł 

w tym: 
• spłata kredytu: 250 000,00 zł 
• zapłata faktur : 843 771,00 zł. 

 
Rada Gminy Darłowo przyjęła w/w informację bez uwag. 
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Ad.4. Informacja Wójta Gminy Darłowo: 
•  o realizacji uchwał Rady Gminy  Darłowo między 

sesjami. 
 

OKREŚLENIE SPOSOBU REALIZACJI UCHWAŁ PODJĘTYCH 
NA  I  SESJI VI  KADENCJI RADY GMINY DARŁOWO 

 w dniu  2 grudnia  2010 roku 

 
Lp. Numer i treść uchwały Realizacja 
1. Uchwała Nr I/1/2010 Rady Gminy Darłowo z dnia 2 

grudnia 2010 roku  
 
 
 
w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy 
Darłowo.  

1. Uchwała została przesłana do Wojewody 
Zachodniopomorskiego. 
2. Uchwała została wywieszona na tablicy 
ogłoszeń Urzędu Gminy Darłowo. 
3. Uchwała została przekazana na stanowisko 
pracy Kierownika Biura Rady Gminy. 

2. Uchwała Nr I/2/2010 Rady Gminy Darłowo z dnia 2 
grudnia 2010 roku 
 
w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
Darłowo. 

1. Uchwała została przesłana do  Wojewody 
Zachodniopomorskiego. 
2. Uchwała została wywieszona na tablicy 
ogłoszeń w Urzędzie Gminy Darłowo. 
3. Uchwała została przekazana na stanowisko 
pracy Kierownika Biura Rady Gminy. 

 
 

 
Ad.5. Interpelacje Radnych. 
 
Radni nie złoŜyli Ŝadnych interpelacji. 
 
Ad.6. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski  zgłoszone na II  sesji   

Rady   Gminy    Darłowo oraz w okresie między sesjami.                                   
 

OKREŚLENIE  SPOSOBU REALIZACJI INTERPELACJI I WNIOSKÓW 
ZŁOśONYCH NA I,II   SESJI VI KADENCJI RADY GMINY DARŁOWO 

ORAZ W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI 
 
 

INTERPELACJE 
Radni nie złoŜyli Ŝadnych interpelacji. 

WNIOSKI 
Wniosek Sołtysa Sołectwa BARZOWICE  p. Adam Bendyk  
Treść wniosku: 
 Pan Sołtys zwrócił się z prośbą o: 

1) zrobienie śniegołazów na świetlicy wiejskiej, poniewaŜ zalegający śnieg spada 
z dachu przed drzwiami wejściowymi na świetlicę. 

2) wyczyszczenie rowów koło pani Marii Zimoch, sprawa dotyczy rowu, który 
będzie szedł przez boisko. 

3) zrobienie boiska do piłki noŜnej, poniewaŜ druŜyna piłkarska „Darpol” 
Barzowice grająca w klasie A, gra na boisku w Darłowie i Starym Jarosławiu. 

Realizacja: 
„Udzielając odpowiedzi na wniosek, w sprawie: 

1) zrobienia śniegołazów na świetlicy wiejskiej, uprzejmie informuję, Ŝe brak jest 
środków finansowych w budŜecie. 
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2)  wyczyszczenia rowu, który będzie szedł przez boisko, uprzejmie informuję, Ŝe 
na części tych rowów prace wykonał Gminny Zakład UŜyteczności Publicznej 
w Dąbkach, natomiast na wykonanie pozostałych prac w zakresie 
czyszczenia rowu, który będzie szedł przez boisko brak jest środków 
finansowych w budŜecie.  

3) zrobienia boiska do piłki noŜnej, uprzejmie informuję, Ŝe obecnie brak jest 

środków finansowych w budŜecie.”  

 
 
Wniosek Sołtysa Sołectwa PALCZEWICE  p. Barbary Kurczewskiej  
Treść wniosku: 
 Pani Sołtys zwróciła się z prośbą o: 

1) wyczyszczenie rowów, poniewaŜ wody spływające z pola zalewają piwnice, 
gospodarstwa i ogrody. Mieszkańcy Sołectwa Palczewice zalewani są trzy razy 
w roku, a woda w piwnicach stoi cały rok do 50 cm wysokości, co utrudnia 
palenie w piecach centralnego ogrzewania.  

2) dokończenie drogi z płyt. 

 
Realizacja: 
„Udzielając odpowiedzi na wniosek, w sprawie: 

1) wyczyszczenia rowów, uprzejmie informuję, Ŝe wniosek w przedmiotowej 
sprawie przekazano do Agencji Nieruchomości Rolnych oddział Terenowy w 
Koszalinie. 

2) dokończenia drogi z płyt, uprzejmie informuję, Ŝe płyty są zakupione i 
dostarczone do miejscowości Palczewice, natomiast wykonanie prac 
związanych z ułoŜeniem tychŜe płyt  uzaleŜnione jest od podjęcia uchwały 

budŜetowej na 2011 rok.” 

Rada Gminy Darłowo przyjęła w/w informację bez uwag.  

 

 
Ad.7.  CZAS DLA SAMORZĄDU. 
 
 
Głos w dyskusji zabrali: 

• p. Maria Michalska – Sołtys Sołectwa Stary Jarosław i p. Wanda 
Hańczaryk – Sołtys Sołectwa Cisowo złoŜyły Wójtowi Gminy Darłowo p. 
Franciszkowi Kupraczowi serdeczne gratulacje oraz wręczyły bukiet kwiatów 
od sołtysów  w związku z wygraniem wyborów.  

• p. Wanda Hańczaryk – Sołtys Sołectwa Cisowo: powiedziała, Ŝe  po 
zapoznaniu się z propozycjami  nowych ryczałtów, sołtysi czują się bardzo 
pokrzywdzeni. Sam dojazd do gminy to  kaŜdorazowo koszty dla sołtysa, do 
tego  telefony w sprawach mieszkańców. Sołtysi zamiast 300 zł/miesięcznie 
mają otrzymać 50 zł. Poprosiła o dokładne wyjaśnienie, jak gmina wyobraŜa 
sobie załatwianie spraw przez sołtysów. 

• p. Franciszek Kupracz – Wójt Gminy Darłowo: poprosił, aby sprawę 
nowych ryczałtów dla sołtysów omawiać bezpośrednio w punkcie 13 
porządku obrad, w którym będzie dyskusja na temat projektu w sprawie 
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zasad otrzymywania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróŜy 
słuŜbowych przysługujących radnym i sołtysom za pracę w samorządzie 
gminnym.  

• p. Mieczysław Gondek – Sołtys Sołectwa Wicie: powiedział, Ŝe mieszkańcy 
są zbulwersowani, poniewaŜ z budŜetu zostało zabrane 300 tysięcy złotych 
przeznaczone na inwestycje w Wiciu. 

• p. Jarosław Michalski – Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przerwał 
wystąpienie Sołtysa p. Mieczysława Gondek mówiąc, Ŝe zapytanie nie jest w 
temacie.  

• p. Kazimierz Grzybak – Sołtys Sołectwa Wiekowo: powiedział, Ŝe 
dotychczas  w czasie dla samorządu na sesji były poruszane wszystkie 
tematy dotyczące sołectw, i problemów ich mieszkańców. 

• p. Mieczysław Gondek – Sołtys Sołectwa Wicie: ponowił pytanie, gdzie 
zostały wydane środki finansowe w kwocie 300 tysięcy złotych, które zostały 
zabrane z inwestycji w Wiciu? 

• p. Mieczysław Wrona – Sołtys Sołectwa Nowy Jarosław: zapytał czy w 
czasie obrad nad ryczałtami dla  sołtysów, wszyscy będą dopuszczeni do 
dyskusji? 

• odp. p. Jarosław Michalski – Przewodniczący Rady Gminy Darłowo: tak. 
• p. Jan KaŜmierczak – Przewodniczący Zarządu Gminnego Zrzeszenia 

Ludowe Zespoły Sportowe przedstawił szczegółową informację dot. 
działalności  za 2010 rok: 

• „Gminne Zrzeszenia Ludowe Zespoły Sportowe prowadzi działalność w 
zakresie uprawiania dyscyplin sportowych: piłka noŜna  i warcaby stupolowe. 
W piłkę gra 16 druŜyn: seniorzy, juniorzy, trampkarze, orliki. W V lidze jest 
druŜyna Wiekowianka Wiekowo. W klasie okręgowej są druŜyny: Błękitni 
Mieszko Stary Jarosław, Płomień JeŜyczki. W klasie A są druŜyny: Darpol 
Barzowice, Zieloni Rusko, Passat Bukowo Morskie, W lidze powiatowej jest 
LZS Kowalewice, PobrzeŜe Słowino. Sezon 2010/2011 : runda jesienna: LZS 
Kowalewice gra w klasie B, a PobrzeŜe Słowino wycofało się z rozgrywek. W 
OZPN Koszalin zarejestrowanych jest 415 zawodników, w tym 316  juniorów, 
trampkarzy.   

• Następnie p. Jan Kaźmierczak przedstawił tabele końcowe rozgrywek: sezon 
2009/2010  , seniorzy: Wiekowianka Wiekowo – III miejsce, Błękitni Stary 
Jarosław – VII  miejsce, Płomień JeŜyczki  -  XIV miejsce , spadek do klasy A, 
Passat Bukowo Morskie -  VI miejsce, Darpol Barzowice – VII miejsce, Zieloni 
Rusko – IX miejsce., juniorzy: Wiekowianka Wiekowo – X miejsce, Błękitni 
Mieszko Stary Jarosław – VII miejsce, Darpol Barzowice – VII miejsce, Passat 
Bukowo Morskie – II miejsce, Zieloni Rusko – V miejsce, trampkarze:  
Wiekowianka  Wiekowo – X miejsce, Błękitni Mieszko Stary Jarosław – III 
miejsce, Płomień JeŜyczki  - IX miejsce. 

• Sezon 2010/2011 – tabela wyników po rundzie jesiennej: seniorzy: 
Wiekowianka Wiekowo – VI miejsce, Błękitni/Wiesław Głuszek Stary 
Jarosław – XII miejsce, Płomień JeŜyczki – III miejsce, Passat Bukowo 
Morskie – V miejsce, Darpol Barzowice – I miejsce, Zieloni Rusko – XII 
miejsce, LZS Kowalewice – IV miejsce, juniorzy-trampkarze: Wiekowianka 
Wiekowo – III miejsce, Błękitni/Wiesław Głuszek Stary Jarosław – IX miejsce, 
Darpol Barzowice – VI miejsce, Passat Bukowo Morskie – I miejsce, Zieloni 
Rusko – VIII miejsce, Płomień JeŜyczki – II miejsce. 

•  Główne źródło finansowania zadania – dotacja z Urzędu Gminy Darłowo – 
100%, brak sponsorów. 

• Dotacja przyznana na piłkę noŜną była przeznaczona na koszty 
związane z: 
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• transportem zawodników, 
• opłatami za udział w rozgrywkach – OZPN, 
• zakupem wyposaŜenia i sprzętu sportowego, 
• utrzymaniem obiektów sportowych, 
• szkoleniem zawodników, 
• badaniami lekarskimi zawodników,  
• uczestnictwem w zawodach sportowych. 
• Warcaby. Sekcja warcabowa liczy 33 zawodników. Warcabiści brali udział w 

Mistrzostwach: powiatu, województwa, Polski, międzynarodowych, 
Europy.Zdobyli medale: 14 złotych, 15 srebrnych, 17 brązowych. Na 
mistrzostwach międzynarodowych i Europy zajmowali miejsca w pierwszej 
dziesiątce. W grudniu jadą na Mistrzostwa Polski Zrzeszenia LZS, gdzie w 
latach ubiegłych zdobywali medale. Zawodnicy są szkoleni przez instruktorkę 
sportu w warcabach stupolowych p. Sylwię Dęga-Zamrzycką. Zajęcia 
szkoleniowe odbywają się na świetlicy w JeŜyczkach. Mówca złoŜył wszystkim 
Ŝyczenia noworoczne. 

• Piłkarze i warcabiści dziękują p. Wójtowi i Radzie Gminy Darłowo za 
przychylność w przyznaniu dotacji na działalność sportową oraz liczą, Ŝe rok 
2011 będzie obfity w sukcesy sportowe, a warcabiści będą dobrymi 
promotorami Gminy Darłowo w całym kraju i za granicą.” (zał. Nr 7). 

• p. Wanda Hańczaryk – Sołtys Sołectwa Cisowo, Prezes Stowarzyszenia 
Agroturystycznego „Zagroda” : podziękowała za otrzymane środki 
finansowe dla stowarzyszenia, które zostały przede wszystkim spoŜytkowane 
na promowanie Gminy Darłowo na terenie całej Polski. Pani Prezes wyraziła 
nadzieję, Ŝe rada gminy w roku 2011 przyzna troszkę więcej pieniędzy na 
udział w targach turystycznych. Mówczyni złoŜyła wszystkim zebranym 
Ŝyczenia noworoczne.  

• p. Radosław GłaŜewski – Kierownik Ośrodka Doradztwa Rolniczego 
w Darłowie: poinformował o planach szkoleniowych dla rolników nt. 
programów rolno środowiskowych, ze szczególnym uwzględnieniem 
pakietu : rolnictwo ekologiczne (sady) oraz na temat stosowania 
środków ochrony roślin przy uŜyciu spryskiwaczy. Ponadto jest otwarty 
nabór na modernizację gospodarstw rolnych, gdzie jest moŜliwość 
uzyskania środków pienięŜnych w wysokości do 300 tysięcy netto. 
Wszystkie szczegółowe informacje umieszczane są na stronie 
internetowej urzędu Gminy Darłowo. 

• p. Franciszek Kupracz – Wójt Gminy Darłowo: poinformował  
zebranych, Ŝe od nowego roku dowóz dzieci do szkół będzie poddany 
reorganizacji. W wyniku konkursu został wyłoniony Kierownik 
Transportu i Zaplecza p. Kunysz z Porzecza. Dowozem będzie 
zajmować się gmina. Nad całością dowozu i spraw oświatowych czuwać 
będzie p. Gustawa Sielska. W urzędzie gminy naleŜy się równieŜ 
spodziewać zmiany struktury organizacyjnej.Pieniądze sołeckie gmina 
starała się wykorzystać, tak aby nie przepadły. Rachunki są zapłacone 
w tym roku, ale roboty będą kończone w roku przyszłym.  

• Na tym punkt zakończono. 
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Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Darłowo na 
2010 rok. DRUK NR  1/2010III. 

 
     Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem ( zał. Nr  8). 
        

Uzasadnienie:  
 
do projektu uchwały budŜetowej w sprawie zmian w budŜecie Gminy Darłowo  na 2010 rok. 
 
Wnoszę o dokonanie następujących zmian w budŜecie : 
 
Zmniejsza się środki na :                                                            231 300,00 zł 
 
- dostarczenie paliw gazowych                                                     90 000,00 zł 
- inwestycje drogowe                                                                    50 000,00 zł 
- planie zagospodarowania                                                           41 300,00 zł  
  przestrzennego 
- dotacji  - odpłatność za dzieci uczęszczające                               50 000,00 zł   
  do przedszkoli z terenu naszej gminy do innych gmin  
 
 
W związku z powyŜszym środki te przeznacza się na :    
 
- opracowanie operatu wodno prawnego z pozwoleniem               3 400,00 zł 
  wodno prawnym dla rowu w  w miejscowości  Glęźnowo 
- opracowanie projektu budowlanego skanalizowania                   4 600,00 zł 
  rowu melioracyjnego w miejscowości Dobiesław 
- zakup soli i piasku  w celu posypania po                                     6 000,00 zł 
  ośnieŜonych drogach gminnych  
- odśnieŜanie dróg gminnych                                                        70 000,00 zł 
- diety dla radnych                                                                        25 000,00 zł                        
- zakupy dla biura rady                                                                   2 000,00 zł 
- wydatki związane z funkcjonowaniem urzędu                            37 000,00 zł 
(opłaty za telefony, szkolenia pracowników, 
   oraz pozostałe usługi) 
- prowizję dla inkasentów opłaty uzdrowiskowej                          6 000,00 zł 
- dotację dla Zespołu Szkół Społecznych w JeŜyczkach               39 000,00 zł 
- stypendia socjalne dla uczniów z terenu gminy                           2 000,00 zł 
- opracowanie projektu budowlanego „Sieć                                  2 500,00 zł  
  wodociągowo – kanalizacyjna wraz z uzyskaniem 
  pozwolenia na budowę w centrum miejscowości Wicie” 
- składowisko odpadów w Krupach                                            10 800,00 zł  
- konserwacje oświetlenia ulicznego na terenie gminy                  15 000,00 zł                                            
- wydatki bieŜące związane ze sportem                                          8 000,00 zł 

 
W imieniu Wójta p. Violetta Kolanek przedstawiła   A U T O P O P R A W K Ę: 
do przedłoŜonego wcześniej projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Darłowo 
na 2010 rok. Druk NR 1A/2010III  - zał. Nr 9. 
 
Wójt Gminy Darłowo wniósł o zmniejszenie wydatków w :                                               
94 000,00 zł   
 
- Dz. 600 rozdz.60014 & 6620                                                          94 000,00 zł 
 
Kwotę tę proponuję przeznaczyć na :                                                    94 000,00 zł 
 
- wypłatę za odśnieŜanie w ramach umowy zlecenia                         26 000,00 zł 
- zakup usług pozostałych w administracji                                         10 000,00 zł  
- zakup materiałów i wyposaŜenia w świetlicach                               10 000,00 zł 
- zakup energii w świetlicach                                                                8 000,00 zł 
- zakup usług remontowych w świetlicach                                         35 000,00 zł 
- zakup materiałów i wyposaŜenia w dziale sport                                5 000,00 zł     
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W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę wraz z autopoprawką  pod głosowanie, w którym udział wzięło 
15  radnych, głosując następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 
0  głosów „wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Jarosław Michalski ogłosił, Ŝe uchwała Nr  III/3/2010  w 
sprawie zmian w budŜecie Gminy Darłowo na 2010 rok   została podjęta 
przez Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 10). 
 

 
    Ad.9.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Darłowo na 

rok 2011. DRUK NR  2/2010III. 
 

 

Przewodniczący Rady Gminy Darłowo p. Jarosław Michalski poinformował, Ŝe 
projekt  budŜetu radni otrzymali w ustawowym terminie . Projekt był 
analizowany i szczegółowo omawiany na roboczym spotkaniu Wójta Gminy 
Darłowo z radnymi Rady Gminy Darłowo w dniu 17 grudnia 2010 roku.  
 
 
 
Następnie głos zabrał p. Franciszek  Kupracz - Wójt Gminy Darłowo i przedstawił 
wszystkim zebranym projekt  uchwały wraz z uzasadnieniem. (zał. Nr 11). 

     Wójt poprosił, aby zająć się budŜetem na 2011 rok, Ŝeby umoŜliwić normalne 
funkcjonowanie Gminy i wypełnianie zadań ustawowych. Jest to budŜet wstępny, 
otwarty. BudŜet był robiony w określonych warunkach, przed wyborami 
samorządowymi. Uchwalenie budŜetu umoŜliwi bieŜące funkcjonowanie urzędu 
gminy. Dochody na 2011 rok zaplanowano na 32,5 mln zł, z czego bieŜące: 25,5 mln 
zł, a majątkowe: 7 mln 200 tys. zł . Wydatki ok. 39,7 mln zł, z czego bieŜące 
potrzeby: 22,4 mln zł.Zadanie do dyskusji to inwestycje, na które przeznaczone jest 
37% budŜetu, czyli 17,2 mln zł. Około 7 mln złotych to planowany deficyt: 3 mln 
450 tys. kredyt, 5 mln 600 tys. poŜyczka. Wszystkie sołectwa złoŜyły swoje 
propozycje do budŜetu i to są zadania do wykonania bez dyskusji. Na oczyszczalnię 
w Rusku potrzeba ok. 7,5 mln zł. Kanalizacja Domasławice – Rusko to kolejne 3 
mln 100 tys. zł. Na modernizację wody w Dąbkach zapisane jest w 2011 roku: 350 
tys. zł, ale faktycznie potrzebne jest jeszcze: 500 tys. zł. Zakup śmieciarki to koszt 
450 tys. zł  i tu jest moŜliwość dofinansowania z zewnątrz. Na oświetlenie 
przeznaczone jest 130 tys. zł. Na świetlicę w Porzeczu: 100 tys. zł.  

     Problemy i pieniądze nie ujęte w budŜecie: 
• brakuje na oświatę 2,5 mln  zł dla szkół na bieŜące wydatki; 
• Krupy - Sławno  : 1 mln 200 tys. zł na modernizacje dróg; 
• droga Rusko – JeŜyce: 300 tys. zł 
• na drogi, chodniki i place zaplanowano 2,5 mln zł, potrzebne ok. 1 mln zł na 

na ułoŜenie płyt jombo; 
• 0,5 mln zł  na meliorację; 
• do tego dochodzą spłaty kredytów; 
• nie jest ujęty w budŜecie zakup nieruchomości od PROBUD Wiekowo 

(budynek, teren przyległy, hala: ok. 1 mln zł); 
• Kopnica – hala sportowa (wykupienie, przygotowanie dokumentacji ok. 300 

tys. zł); 
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• Wiekowice – boisko ; robiliśmy to systemem gospodarczym; 300 – 350 tys. 
trzeba by było zarezerwować na płytę boiska i na drogę; 

• potrzeba 1 mln zł jako wkład własny na drogi w Wiciu; 
• łącze internetowe, szerokopasmowe; powiat prosi o ustosunkowanie się do 

15-go stycznia 2011 roku; na początek potrzeba 20 tys. zł, docelowo: 2 mln 
zł; 

• 0,5 mln trzeba jeszcze dorzucić dla straŜy na pompy i inne zakupy 
inwestycyjne do Sulimic i Kowalewic. 

 
W projekcie budŜetu dochody z tytułu kredytów i poŜyczek to kwota: 9 mln 059 
tys. zł 488 zł, które są ujęte w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2011 – 
2020 (kredyty:3 450 000,oo zł; poŜyczki: 5 609 488 zł)                                 

 
Na inwestycje i zakupy inwestycyjne zaplanowano kwotę 17 152 846,00 zł,co stanowi 36,69% budŜetu . 
Przeznaczono je na następujące zadania : 
1. Budowa dróg ,chodników i placów 2 509 750 zł 
2. Zagospodarowanie terenu przy GOSiR w Dąbkach 140 000 zł 
3. Modernizacja przejść na plaŜę 80 000 zł 
4. Spłata raty za budynek w Dobiesławiu 800 zł 
3. Budowa alejki na cmentarzu w Krupach 17 437 zł 
5. Ogrodzenie cmentarza w Kowalewicach 13 000 zł 
6. Zakup pompy dla OSP (środki sołeckie) 8 593 zł 
- Cisowo 4 593 zł 
- Dobiesław 4 000 zł 
7. Budowa sali gimnastycznej w JeŜyczkach 300 000 zł 
8. Koncepcja na pozyskiwanie złóŜ borowiny 57 000 zł 
9. Budowa sieci kanalizacyjnej w gminie Darłowo- 2 070 788 zł przesył z miejscowości Dąbki do oczyszczalni 
w miejscowości Rusko 
10. Budowa oczyszczalni ścieków w miejscowości 7 677 951 zł Rusko gmina Darłowo 
11. Budowa kanalizacji w miejscowości Domasławice 3 073 382 zł wraz z przesyłem do oczyszczalni ścieków w 
Rusku 
12. Modernizacja ujęcia wody w Dąbkach 350 000 zł 
13. Zakup śmieciarki 450 000 zł 
14. Budowa oświetlenia ulicznego 134 812 zł 
15. Budowa świetlicy w Porzeczu 100 000 zł 
16. Zagospodarowanie terenu wokół świetlicy w: 
- Sińczycy 10 468 zł 
-Zakrzewie 11 718 zł 
-Zielnowie 8 593 zł (środki funduszu sołeckiego) 
17. Budowa placów zabaw (fundusz sołecki) 127 679 zł 
- Boryszewo 
- Dobiesław 
- Bukowo Morskie 
- Domasławice 
- Nowy Jarosław 
- Kopań 
- Stary Jarosław 
- Sulimice 
- śukowo Morskie 
18 Budowa boiska sportowego w Wiekowicach (fundusz sołecki) 10 875 zł. 
Źródła przychodów w 2011 roku : 
- zgodnie z zawartą umową na zaciągnięcie poŜyczki Nr 9/2010/OW-OK./P z dnia 15 .07.2010 rok z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie na zadanie inwestycyjne pn. „Budowa kanalizacji 
w Gminie Darłowo- przesył z z miejscowości Dąbki do oczyszczalni w Rusku" w wysokości 1 260 421,48 zł, 
- zgodnie z zawartą umową na zaciągnięcie poŜyczki Nr 10/2010/OW-OK/P z z dnia 15.07.2010 r z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie na zadanie inwestycyjne pn. „Budowa 
oczyszczalni ścieków w miejscowości Rusko gmina Darłowo „ w wysokości 4 349 066,19 zł, 
- planuje się równieŜ zaciągnąć kredyt w wysokości 3 450 000 zł na zakup śmieciarki oraz budowę przesyłu 
Domasławice - Rusko . 
W roku 2011 zaplanowano spłaty poŜyczek i kredytów w wysokości 2 167 375 zł. 
Planowany deficyt na 2011 rok wynosi 6 982 113 zł, który zostanie pokryty poŜyczką i kredytem. 
Ponadto informujemy , Ŝe przewidywane wykonanie w 2010 roku wg stanu na koniec III kwartału przedstawia się 
następująco : 
-dochody 30 522 110,26 zł 
-wydatki 40 366 927 26 zł 
-deficyt 9 844 817,00 zł który zostanie pokryty kredytem i poŜyczką . 
Po korekcie budŜetu w miesiącu październiku deficyt zmniejszył się do kwoty 7 808 543 zł i stanowi aktualny stan 
zadłuŜenia 2010 roku . 
Dług na koniec kaŜdego roku przedstawiony został w wieloletniej prognozie finansowej, która równieŜ jest 
przedstawiana Radzie Gminy Darłowo. 
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Przedkładany projekt budżetu na 2011 rok  zamyka się następującymi 
kwotami : 
- dochody 32 549 442,00 zł 
-wydatki 39 531 555,00 zł 
-deficyt 6 982 113,00 zł 

 

• Skarbnik Gminy p. Violetta Kolanek przedstawiła autopoprawkę do projektu budŜetu na 2011 
rok. DRUK NR 2A/2010III. (zał. Nr 11A): 

• W związku ze zmianą ustawy o zarządzaniu kryzysowym, w której określa się zasady 
naliczenia rezerwy celowej na 2011 rok, naleŜy dokonać następującej zmiany w przedłoŜonym 
projekcie budŜetu: 

• Zwiększa się o 29 500,00 zł – rezerwę celową, która wynosi po zmianie (754 75414): 59 500 
zł, 

• Zmniejsza się o 29 500,00 zł – rezerwę ogólną, która po zmianie wynosi (758 75818) : 40 500 
zł. 

• Skarbnik Gminy p. Violetta Kolanek poinformowała, Ŝe Uchwałą Nr 
CXL/462/Z/2010 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Szczecinie z dnia 20 grudnia 2010 roku została wydana opinia pozytywna o 
projekcie budŜetu Gminy Darłowo na 2011 rok. (zał. Nr 12). W/w opinia 
została przeczytana w całości.  
 

 

• Następnie Skarbnik Gminy p. Violetta Kolanek poinformowała, Ŝe 
Uchwałą Nr CXL/463/Z/2010 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 20 grudnia 2010 roku została wydana 
opinia pozytywna o moŜliwości sfinansowania deficytu budŜetu Gminy 
Darłowo na 2011 rok. (zał. Nr 13). W/w opinia została przeczytana w całości. 
 

• p. Jan Górski – Wiceprezes Stowarzyszenia Przyjaciół Uzdrowiska Dąbki:  
powiedział, Ŝe budŜet ma się oprzeć przede wszystkim na 7 milionach złotych 
ze sprzedaŜy majątku i 7 milionów złotych z poŜyczek i kredytów. Zadał 
pytanie co się stanie jak nie zostanie osiągnięty zaplanowany dochód ze 
sprzedaŜy mienia w wysokości 7 milionów złotych? Co będzie decydować o 
zmianach w budŜecie w pierwszej kolejności: czy krzyk lokalnej społeczności, 
czy uznaniowość Wójta? 
 

• Odp. Wójt p. Franciszek Kupracz: podkreślił, Ŝe wybory się juŜ skończyły, 
czas teraz na cięŜką pracę. Wójt mówi o wszystkim , zarówno o zadaniach, 
które zostały ujęte w budŜecie, jak i o tych, które się tu nie zmieściły. Projekt 
budŜetu musiał być gotowy do 15-go listopada 2010 roku, a międzyczasie 
wyszły inne potrzeby, o których radni zostali dokładnie poinformowani. Wójt 
chciałby współpracować ze wszystkimi radnymi na zasadach partnerskich. 
NajwaŜniejszą i priorytetową inwestycją jest oczyszczalnia w Rusku i 
kanalizacja, które powinny być zgodnie z planem zrealizowane w 2011 roku. 
Od 2012 roku gmina spodziewa się wpływów do budŜetu z wiatraków. 
Mieszkańcy gminy wycofali protesty i sprawa budowy wiatraków ruszyła z 
miejsca. Drogi, oczyszczalnia, kanalizacja – te inwestycje mieszczą się w 
moŜliwościach Gminy. Dlatego Wójt tak szczegółowo przedstawił radnym, bo 
na nich teŜ ciąŜy odpowiedzialność za gminę.  
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W związku z brakiem dalszych   głosów w dyskusji – Przewodniczący 
poddał uchwałę wraz z autopoprawką pod głosowanie, w którym udział 
wzięło 15  radnych, głosując następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Jarosław Michalski ogłosił, Ŝe uchwała Nr  III/4/2010  w 
sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Darłowo na rok 2011  została podjęta 
przez Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 14). 

 
    Wójt p. Franciszek Kupracz podziękował radnym za jednomyślne poparcie budŜetu 

na rok przyszły, podkreślił Ŝe jest mile zaskoczony tym głosowaniem. Odbiera go 
jako sygnał, Ŝe „gramy w otwarte karty i ciągniemy ten wózek razem”. Radni 
pokazali, Ŝe mają świadomość odpowiedzialności za gminę.  

 
    Ad.10.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Darłowo na lata 2011-2020. DRUK NR  3/2010III. 
      
     Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem ( zał. Nr 15). 
 
      Uzasadnienie:  

„w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2011-2020. 
Na podstawie art. 230 ust. 6 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 
publicznych (Dz. U. Nr 157, poz. 1240 oraz z 2010 r. Nr 28, poz. 146, Nr 96, poz. 
620 i Nr 123, poz. 835) Rada Gminy Darłowo uchwala, co następuje: 
§ 1. Ustala się wieloletnią prognozę finansową Gminy Darłowo na lata 2011- 
2020 zgodnie z załącznikiem Nr 1. 
§ 2. Ustala się objaśnienia wartości przyjętych w wieloletniej prognozie 
finansowej, o której mowa w § 1 zgodnie z załącznikiem Nr 2. 
§ 3. Ustala się planowane i realizowane przedsięwzięcia Gminy Darłowo 
w latach 2011-2020 zgodnie z załącznikiem Nr 3. 
§ 4. UpowaŜnia się Wójta do zaciągania zobowiązań: 
1) związanych z realizacją przedsięwzięć ujętych w załączniku Nr 3 do 
niniejszej uchwały, 
2) z tytułu umów, których realizacja w roku budŜetowym i w latach następnych 
jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których 
wynikające płatności wykraczają poza rok budŜetowy, 
§ 5. UpowaŜnia się Wójta do przekazania uprawnień kierownikom jednostek 

       organizacyjnych Gminy do zaciągania zobowiązań, o których mowa w § 4.” 

 

 
 

 

 

    Skarbnik Gminy p. Violetta Kolanek przedstawiła uchwałę Nr CLX/464/2010 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 20 
grudnia 2010 roku w sprawie wydania pozytywnej opinii o przedłoŜonym 
projekcie uchwały Gminy Darłowo o wieloletniej prognozie finansowej na lata 
2011-2020. (zał. Nr 16). 
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    Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz poinformował, „Ŝe pozycja  nr 7 
tj. spłata i obsługa długu związana jest ściśle z pozycją nr 10 wydatki 
majątkowe. Jeśli nie nastąpią dofinansowania zewnętrzne przez inwestorów 
w formie podatków to nie zepną się cyfry”. Pozycja nr  21 stanowi wynik 
budŜetu. Wykonanie budŜetu za 3 kwartały  2010 roku to prawie 10 
milionów deficytu, prognoza na 2011 rok to 7 milionów deficytu. Natomiast 
od 2012 roku będzie juŜ lepiej, poniewaŜ prognozowany wynik budŜetu ma 
zakończyć się  nadwyŜką budŜetową w wysokości : ok. 2,5 mln zł. Dopiero 
wtedy gmina moŜe sięgnąć po środki unijne, poniewaŜ będzie miała wolne 
środki własne. Marzenie Wójta, to „Ŝeby się zmieścić w tych cyfrach 
przedstawionych w projekcie uchwały. JeŜeli w tych cyfrach się zmieścimy to 
będzie wszystko dobrze funkcjonowało. Przy podejmowaniu decyzji naleŜy 
brać pod uwagę wieloletnią prognozę finansową na lata 2011 – 2020. Trzeba 
się tego dokumentu ściśle trzymać, odstępstwa dopuszczalne to ewentualnie 
plus lub minus 5 do10%. Wtedy księgowo i finansowo wszystko się będzie 
zgadzać”. 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, głosując 
następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0  głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Jarosław Michalski ogłosił, Ŝe uchwała Nr  III/5/2010  w 
sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na 
lata 2011-2020  została podjęta przez Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 17 ). 
 

 
 
     Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy Darłowo. DRUK NR 4/2010III. 
      
     Przewodniczący Rady Gminy  Darłowo p. Jarosław Michalski  przedstawił projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem ( zał. Nr 18). 
       Uzasadnienie:  
       W związku z wyborem Wójta Gminy Darłowo istnieje konieczność ustalenia wynagrodzenia w wysokości 

określonej w rozporządzeniu Rady Ministrów z dnia 18 marca 2009 roku w sprawie wynagradzania 

pracowników samorządowych.” 
„Ustala się Wójtowi Gminy Darłowo Panu Franciszkowi Kupraczowi wynagrodzenie miesięczne 
w następującej wysokości: 
1) wynagrodzenie zasadnicze 5 900,00 zł 
2) dodatek funkcyjny 1 900,00 zł 
3) dodatek staŜowy w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego 1 180,00 zł 
łącznie w kwocie 8 980, 00 zł (osiem tysięcy dziewięćset osiemdziesiąt złotych)” 

                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, głosując 
następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0  głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Jarosław Michalski ogłosił, Ŝe uchwała Nr  III/6/2010  w 
sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Darłowo   została podjęta 
przez Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 19 ). 
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    Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania Wójtowi Gminy Darłowo 

dodatku specjalnego. DRUK NR 5/2010III. 
      
      Przewodniczący Rady Gminy  Darłowo p. Jarosław Michalski  przedstawił projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem ( zał. Nr 20). 
 
      Uzasadnienie: 

      „W związku z wyborem Wójta Gminy Darłowo istnieje konieczność ustalenia dodatku specjalnego  w 

wysokości określonej w rozporządzeniu Rady Ministrów z dnia 18 marca 2009 roku w sprawie 

wynagradzania pracowników samorządowych.” 
§ 1. Przyznaje się Wójtowi Gminy Darłowo Panu Franciszkowi Kupraczowi dodatek specjalny w wysokości 
40% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego, tj. kwotę 3 120,00 zł (trzy tysiące sto 
dwadzieścia złotych). 

 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, głosując 
następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0  głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Jarosław Michalski ogłosił, Ŝe uchwała Nr  III/7/2010  w 
sprawie przyznania Wójtowi Gminy Darłowo dodatku specjalnego  została 
podjęta przez Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 21). 

  
 
    Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie zasad otrzymywania  i wysokości 

diet oraz zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych przysługujących radnym i 
sołtysom za pracę w samorządzie gminnym. DRUK NR  6/2010III. 

      
      Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz z  

uzasadnieniem ( DRUK NR 6/2010 III  - stanowi zał. Nr 22) oraz autopoprawkę (DRUK NR 
6A/2010III – stanowi zał. Nr 23). 

       Projekt uchwały przedstawia się następująco:  
„§ 1. Radnym przysługują zryczałtowane diety miesięczne w następującej wysokości: 
1) przewodniczącemu Rady Gminy Darłowo z tytułu pełnienia funkcji przysługuje dieta 
w formie ryczałtu miesięcznego w wysokości 50% półtorakrotności kwoty bazowej 
określonej w ustawie budŜetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe 
na podstwie przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999r. o kształtowaniu wynagrodzeń 
w państwowej sferze budŜetowej oraz o zmianie niektórych ustaw (Dz. U. Nr 110, poz. 1255 
z późn. zm.), 
2) wiceprzewodniczący Rady Gminy w wysokości 1050,00zł 
3) radnym pełniącym funkcje przewodniczących komisji stałych Rady Gminy Darłowo w 
wysokości 850,00zł 
4) radnym (oprócz przewodniczącego Rady Gminy Darłowo) w wysokości 50,00zł za 
odbycie przynajmniej jednego dyŜuru lub spotkania w danym miesiącu w sołectwie lub 
miejscowości swojego okręgu wyborczego po dostarczeniu do Przewodniczącego Rady 
Gminy notatki słuŜbowej lub protokołu wraz z listą obecności 
§ 2. Ustala się następujące diety dla radnych niepełniących funkcji przewodniczących 
komisji stałych Rady Gminy Darłowo, Wiceprzewodniczącego Rady Gminy: 
1) za udział w posiedzeniach Rady Gminy w wysokości 50,00zł 
2) za udział w posiedzeniach stałej lub doraźnej komisji w wysokości 50,00zł 
§ 3. 1. Podstawą do wypłacenia diet dla radnych jest lista obecności na posiedzeniach. 
2. Wypłata diet (ryczałtów) dla radnych następuje w terminie 7 dni po zakończeniu 
miesiąca na podstawie listy sporządzonej przez Wójta Gminy. 
3. Radny otrzymuje diety tylko za posiedzenia, w których brał udział. Posiedzenia mogą 
być jedno i wielodniowe. 
4. Radny otrzymuje dietę za udział w posiedzeniach lub dietę zryczałtowaną dla radnych 
funkcyjnych. 
5. Radny będący jednocześnie sołtysem otrzymuje dietę (ryczałt) radnego i dietę jako 
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sołtys. 
6. W przypadku zbiegu posiedzeń w tym samym dniu radny otrzymuje tylko jedną dietę 
bez względu na to, w ilu posiedzeniach uczestniczył. Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
określa, za które posiedzenie będzie wypłacana dieta. 
§ 4. Radnemu i sołtysowi skierowanemu do udziału w szkoleniach, naradach lub 
spotkaniach poza terenem Gminy Darłowo przysługują naleŜności z tytułu zwrotu kosztów 
podróŜy słuŜbowych. 
§ 5. 1. Sołtysi z tytułu pełnienia funkcji otrzymują dietę w formie ryczałtu miesięcznego w 
wysokości 50,00zł. Dieta obejmuje udział w posiedzeniu Rady Gminy Darłowo, komisjach 
Rady, naradach organizowanych przez Wójta, wykonywanie czynności na terenie gminy oraz 
koszty uŜywania własnego telefonu do celów słuŜbowych i zwrot kosztów podróŜy słuŜbowej 
na terenie Gminy Darłowo. 
2. Sołtysi otrzymują dietę w formie ryczałtu miesięcznego w wysokości 50,00zł za 
odbycie przynajmniej jednego w miesiącu dyŜuru lub spotkania w sołectwie. Podstawą do 
wypłacenia ryczałtu jest notatka słuŜbowa lub protokołu z listą obecności. 
3. Wypłata diet (ryczałtów) dla sołtysów następuje w terminie 7 dni po zakończeniu 
miesiąca na podstawie listy sporządzonej przez Wójta Gminy. 
§ 6. Wydatki z tytułu diet i podróŜy słuŜbowych (radnych i sołtysów) realizowane są 
z budŜetu gminy. 
§ 7. Traci moc uchwała Nr V/59/2007 Rady Gminy Darłowo z dnia 12 kwietnia 2007 roku 
w sprawie zasad otrzymywania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych 
przysługujących radnym i sołtysom za pracę w samorządzie gminnym. 
§ 8. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Darłowo. 
§ 9. Uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia i obowiązuje od 1 stycznia 2011 roku.” 

 
W dyskusji udział wzięli: 

• Radny p. Mirosław Gałuszkiewicz , jednocześnie sołtys Sołectwa Słowino:  
zgłosił  wniosek o  nie podejmowanie  w/w uchwały na dzisiejszej sesji. Będą 
powołane komisje resortowe rady  gminy, które  powinny się wypowiedzieć w 
kwestii wysokości diet dla radnych i ryczałtów dla sołtysów. Radny oficjalnie 
zawnioskował o przełoŜenie głosowania nad tym projektem uchwały na 
kolejną sesję. 

• Sołtys Sołectwa Cisowo p. Wanda Hańczaryk  powiedziała, Ŝe 
zmniejszanie ryczałtu dla sołtysa miesięcznie z 300 zł do 50 zł czy 100 zł jest 
bardzo niesprawiedliwe. Koszty benzyny, telefonów, energii idą w górę, a 
ryczałty mają być obniŜone. Jest to bardzo niesprawiedliwe szczególnie dla 
sołtysów, którzy się udzielają i duŜo pracują.  Pani Sołtys z Cisowa 
podkreśliła, Ŝe ona jako sołtys udziela się nie tylko w gminie, ale w powiecie i 
w województwie.  

• Wójt  p. Franciszek Kupracz   poinformował, Ŝe otrzymał pismo od 
kierownika biura rady, dotyczące braku środków finansowych na diety dla 
radnych. Wójt podtrzymał  swoje stanowisko w przygotowanym przez siebie 
projekcie uchwały w sprawie ryczałtów . UwaŜa, Ŝe projekt powinien być 
rozpatrzony przez radę w dniu dzisiejszym.  W lutym  i w marcu będą 
odbywać się wybory sołtysów.  Zobaczymy po wyborach sołtysów, poniewaŜ 
niektórzy mówią, Ŝe pracują społecznie. Istotne w tym projekcie, kto będzie 
radnym funkcyjnym. Wójt musi mieć trochę czasu na zabezpieczenie środków 
w budŜecie na  ryczałty dla radnych i  sołtysów.  Wójt zadeklarował, Ŝe  jak 
będą wybrane komisje, to wspólnie wypracowane zostaną nowe zasady 
przyznawania diet dla radnych i sołtysów. W kaŜdym bądź razie, na dzień 
dzisiejszy 300 zł to za duŜo i nieadekwatnie do pracy co niektórych sołtysów. 
Dla tych najbardziej zaangaŜowanych sołtysów, będzie dodatkowa pula 60 
tys. zł do wykorzystania.  Na pewno rozmowy zostaną przeprowadzone na ten 
temat na poszczególnych posiedzeniach komisji. 

•  Sołtys Sołectwa Nowy Jarosław p.  Mieczysław Wrona  zapytał za co ma 
być te 50 zł, czy to ma być ryczałt na miesiąc , czy na pół roku?, czy moŜe na 
rok? Zapytał na czym jeszcze Wójt planuje zaoszczędzić. Trzeba po wszystko 
przyjechać do gminy, poniewaŜ został wydany zakaz   wysyłania pocztą czy 
przez kuriera  dokumentów do sołtysów. Benzyna droŜeje,telefony droŜeją, 
wszystko droŜeje, a sołtysowi proponuje się 50 zł. Tyle lat co Sołtys Nowego 
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Jarosławia pracuje  w samorządzie, to  jeszcze takich  cyrków nie widział. Jak 
nie jest potrzebny jako sołtys, to w ogóle nie będzie przyjeŜdŜał do gminy. 
Sołtys powinien być traktowany jako prawa ręka wójta w terenie, a jak jest w 
gminie Darłowo, to kaŜdy widzi. 

• Radny p. Mirosław Gałuszkiewicz :  nie docenia się w tej gminie pracy 
sołtysa. Mówca jako sołtys Sołectwa Słowino stwierdził, Ŝe załoŜył sobie za 
duŜą pętlę na szyję. Przyzwyczaił mieszkańców, Ŝe przychodzą do niego ze 
wszystkimi problemami i on jeździ , a to do lekarza ze starszymi ludźmi, a to 
do gminy, pozałatwiać urzędowe sprawy. Nieraz w miesiącu ma 8 wyjazdów 
z mieszkańcami swojej wsi  do Darłowa i z powrotem. To wszystko kosztuje, 
szczególnie benzyna. Ryczałt miesięczny sołtysa w kwocie 300 zł pozwalał na 
takie społecznikowskie działania bez uszczuplania swojego domowego 
budŜetu. 

• P. Jan Górski – Wiceprzewodniczący  Stowarzyszenia Przyjaciół Uzdrowiska 
Dąbki powiedział, Ŝe według niego doświadczamy szczytu hipokryzji i obłudy 
ze strony wójta. Z jednej strony wywindował swoje wynagrodzenie , a z 
drugiej strony ogranicza środki dla sołtysów.  

• Przewodniczący Rady Gminy Darłowo p. Jarosław Michalski zabrał głos 
p. Janowi Górskiemu. 

• P. Jan Górski tłumaczył Przewodniczącemu Rady Gminy Darłowo, Ŝe jest 
członkiem Rady Sołeckiej Sołectwa Dąbki i ma prawo zabierać głos. 

• Sołtys  Sołectwa Wiekowo p. Kazimierz Grzybak   powiedział, Ŝe ludzie 
dzwonią do sołtysa o wszystko. Jest duŜa część sołtysów, która się udziela 
rzeczywiście. Osobiście odczuł ten projekt uchwały w sprawie  ryczałtów dla 
radnych i sołtysów jako votum nieufności . Nie będzie za co zadzwonić, za co 
nalać paliwa. W naszym państwie ogólnie odchodzi się od zaświadczeń, a tu 
w Gminie Darłowo na wypłatę 50 zł miesięcznie potrzebne będą jakieś 
protokoły, poświadczenia. To nie są Ŝadne profity , nawet w chwili obecnej. To 
jest rzeczywisty zwrot kosztów wydanych na benzynę, na telefony. Materiały 
nie są przysyłane, trzeba je samemu odbierać. A niektórych niestety nie stać 
w dzisiejszych  czasach na dokładane ze swojego budŜetu domowego do 
obowiązków wynikających z funkcji sołtysa. 

• Wójt  p.Franciszek Kupracz  w czasie wyborów chodził po domach 
mieszkańców. To mieszkańcy podnosili  potrzebę  dyŜurów na wsiach radnych 
i sołtysów. Sto tysięcy  złotych  przeznaczonych w budŜecie na ryczałty dla 
sołtysów dalej pozostają, ale w innej formie zostaną wykorzystane. Średnio 
dla jednego sołtysa miesięcznie przeznaczone zostanie 100 zł, a pozostałe 
środki będą w dalszym ciągu do dyspozycji sołtysów, tylko w innej formie. Dla 
sołtysa, który udziela się ponadprzeciętnie, to rada sołecka lub mieszkańcy 
będą mogli wystąpić z wnioskiem o przyznanie dodatkowej nagrody pienięŜnej 
dla sołectwa. Na przełomie lutego/marca 2011 odbędą się wybory sołtysów i 
rad sołeckich. Nie ma w tej chwili innych pieniędzy na diety dla radnych i 
sołtysów. To będzie zasadnicza sprawa jak się ułoŜy praca w komisji. MoŜna 
się tak umówić, Ŝe przed kolejną sesją w lutym, komisje będą dyskutować nad 
tym problemem.  

• Radny p.Piotr Skoczek , jednocześnie sołtys Sołectwa Dobiesław:  
powiedział, Ŝe zupełnie nie wie dlaczego ma cierpieć sołtys, który coś robi i 
pracuje uczciwie. Te 300 zł/miesięcznie dla udzielającego się społecznie 
sołtysa to jakby zapłata za telefon, za jazdę samochodem. To są jakby 
osobiste wydatki sołtysa związane z jego pełnieniem funkcji. Natomiast to, co 
proponuje wójt , Ŝe 60 tys. zł będzie rozdzielane na poszczególne sołectwa w 
zaleŜności od udzielania się, to pójdzie na wieś, ewentualnie do rady sołeckiej.  
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• Sołtys Sołectwa Wicie p. Mieczysław Gondek: powiedział, Ŝe Wójt ostatnio 
na spotkaniu ocenił negatywnie sołtysów z Bobolina i z Wicia.  Czyli tych 
sołtysów, którzy ośmielają się cokolwiek powiedzieć na sesji , czy skrytykują 
wójta i radnych.  Sołtys podał przykład, Ŝe 3 dni razem z mieszkańcami 
porządkowali tzw. Aleję Wicie-Barzowice i nikt się nawet tym nie pochwalił. 
Robili to rzeczywiście w czynie społecznym, bez Ŝadnej złotówki zapłaty. Ale 
tego się nie widzi. Natomiast sołtysi zostali ocenieni przez wójta przez pryzmat 
tego, czy mu schlebiają i go chwalą, czy teŜ ośmielają się krytykować. 

• Wójt p. Franciszek Kupracz: powiedział, Ŝe temat ryczałtów dla radnych i 
sołtysów jest do dalszej dyskusji. Będą dopiero ustalane komisje. Wybory 
sołtysów odbędą się w lutym i w marcu. Po wyborach Wójt poprosi nowych 
sołtysów na spotkanie i wtedy wszystko zostanie jeszcze raz 
przedyskutowane. 

• Radny p. Jerzy KrzyŜanowski: zaproponował, Ŝeby dać czas wszystkim na 
przedyskutowanie projektu uchwały i przed wyborami sołtysów wrócić do 
tematu. Aby potencjalni kandydaci na sołtysów wiedzieli jakie są reguły gry. 
Zaproponował, aby  przyjąć tą uchwałę w takiej  formie  jaka  jest, a kolejny 
projekt przygotować  na sesję, ale przed wyborami sołtysów. Kwota 50 zł za 
działalność sołtysa jest poniŜająca. Sołtys za działanie  powinien mieć 
zwrócone koszty. Radny zaproponował sprawę załatwić dzisiaj, ale powrócić 
do niej przed wyborami do samorządów sołeckich. 

• Wójt p. Franciszek Kupracz: powiedział, Ŝe w styczniu na sesji będzie 
przegłosowany kalendarz zebrań wyborczych w poszczególnych sołectwach. 
Sesja rady  powinna odbyć się ok. 15-go stycznia 2011 roku. Na spotkaniu w 
styczniu  z radnymi moŜna  przygotować i przedyskutować projekt uchwały w 
sprawie  nowych zasad otrzymywania i wysokości diet. Obecnie  Wójt 
podtrzymuje dotychczasowe stanowisko wyraŜone w projekcie nr 6/2010 i 
prosi  wysoką radę o zajęcie stanowiska. 

• Radny p. Mirosław Gałuszkiewicz : uwaŜa, Ŝe potrzebna jest dyskusja 
samych radnych w komisjach. Wójt przedstawił projekt, a radni nie mieli 
moŜliwości podyskutować nad nim w sposób rzeczowy, poniewaŜ komisje do 
tej pory nie są wybrane.  Radny ponowił wniosek o wycofanie projektu 
uchwały sprawie zasad otrzymywania  i wysokości diet oraz zwrotu 
kosztów podróŜy słuŜbowych przysługujących radnym i sołtysom za 
pracę w samorządzie gminnym , skierowanie do komisji rady i 
przedyskutowanie go. 

• Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał formalny wniosek 
radnego Mirosława Gałuszkiewicza pod głosowanie, w którym wzięło 
udział 15 radnych, głosując następująco: 6 głosów „za”, 9 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

• Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady Gminy Darłowo. 
                                                         
W związku z brakiem dalszych  głosów w dyskusji – Przewodniczący 
poddał uchwałę wraz z autopoprawką (druk nr 6A/2011) pod głosowanie, w 
którym udział wzięło 15  radnych, głosując następująco: 15 głosów „za”, 
0 głosów „przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Jarosław Michalski ogłosił, Ŝe uchwała Nr  III/8/2010  w 
sprawie zasad otrzymywania  i wysokości diet oraz zwrotu kosztów 
podróŜy słuŜbowych przysługujących radnym i sołtysom za pracę w 
samorządzie gminnym  została podjęta przez Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 
24). 
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     Ad.14.  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Rady Społecznej 
Szpitala Powiatowego w Sławnie. DRUK NR 7/2010III. 

      
     Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem ( zał. Nr  25). 
       

       Uzasadnienie: 

      „W związku z upływem kadencji i koniecznością powołania nowego składu Rady Społecznej Szpitala 

Powiatowego w Sławnie na podstawie art. 45 ust. 1, pkt. 2, lit.  b  ustawy z dnia 30 sierpnia 1991 r. o 

zakładach opieki zdrowotnej (Dz.U. z 2007 r. Nr 14, poz. 89), Starosta Powiatu Sławieńskiego o 

oddelegowanie przez Radę Gminy Darłowo przedstawiciela do uczestnictwa w pracach Rady Społecznej 

Szpitala Powiatowego w Sławnie”.  
 
Radny Jan RóŜycki zaproponował p. Franciszka Kupracza na 
przedstawiciela Gminy Darłowo w Radzie Społecznej Szpitala Powiatowego w 
Sławnie. Wójt wyraził zgodę. Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Wójt p. Franciszek Kupracz poinformował, Ŝe w dniu 22 grudnia 2010 roku 
Zarząd Powiatu Sławieńskiego podjął decyzję o odwołaniu p. Andrzeja 
Dąbrowskiego ze stanowiska dyrektora Szpitala Powiatowego w Sławnie. W 
głosowaniu wzięło udział 5 członków Zarządu Powiatu Sławieńskiego, 
głosując następująco: 4 głosy „za” odwołaniem , 1 głos „przeciw”. W to 
miejsce jednomyślnie  powołano p. Grzegorza Januszewskiego, byłego 
starostę sławieńskiego i byłego przewodniczącego rady powiatu.  
 
Wójt p. Franciszek Kupracz nie kryjąc oburzenia powiedział, Ŝe ta sprawa 
jest polityczna. Powód podawany  publicznie to  odszkodowanie wypłacone 
przez szpital za błąd lekarski, zablokowanie kont przez komornika oraz 
niepoinformowanie o całej sprawie starosty, który dowiedział się z gazety. 
Nagłe odwołanie po 10 latach p. A.Dąbrowskiego z funkcji dyrektora nie było 
konsultowane z Radą Społeczną Szpitala Powiatowego w Sławnie. Wójt 
wyraził swój zdecydowany sprzeciw i poprosił Radę Gminy Darłowo o zajęcie 
stanowiska. Póki był p. A.Dąbrowski to była gwarancja, Ŝe ten oddział w 
Darłowie będzie nadal funkcjonował. Szpitala powiatowy funkcjonował 
bardzo dobrze za jego rządów. Był to najlepszy dyrektor i menadŜer w historii 
tego szpitala. 
 
Radny Jan Małecki wyraził równieŜ swój zdecydowany sprzeciw w związku z 
odwołaniem dyrektora p. Andrzeja Dąbrowskiego. Radny podkreślił jakie 
zmiany zaszły w tym szpitalu w ciągu 10 lat. Jak duŜo moŜna było zrobić ze 
stanem technicznym budynków, remontami, wyposaŜeniem w sprzęt 
medyczny, pomimo panującego kryzysu. Jest to wielka zasługa p. Andrzeja 
Dąbrowskiego. Nagłe odwołanie dyrektora szpitala dzień przed wigilią BoŜego 
Narodzenia nie świadczy dobrze o staroście powiatowym, całym zarządzie i 
radzie powiatowej.  
 
                                                        
W związku z brakiem dalszych  głosów w dyskusji – Przewodniczący 
poddał uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, 
głosując następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0  głosów 
„wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący p. Jarosław Michalski ogłosił, Ŝe uchwała Nr  III/ 9/2010  w 
sprawie wyboru członka Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w 
Sławnie   została podjęta przez Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 26). 

 
Następnie Rada Gminy Darłowo  w głosowaniu w którym udział wzięło 
15  radnych, głosując następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 
0  głosów „wstrzymujących się”  podjęła poniŜszą uchwałę: 
 

„Uchwała proceduralna 
Rady Gminy Darłowo 

z dnia 29 grudnia 2010 roku 
 
w sprawie zajęcia stanowiska przez radę Gminy Darłowo wobec odwołania ze 
stanowiska Dyrektora Szpitala Powiatowego w Sławnie. 
 
Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o 
samorządzie gminnym (T.j.: Dz. U. z 2001r. Nr 142, poz. 1591, z późn. zm.) 
oraz §52 Statutu Gminy Darłowo,  Rada Gminy Darłowo uchwala co 
następuje: 

§1. 
 

Rada Gminy Darłowo na posiedzeniu w dniu 29.12.2010r. w 
jednogłośnym głosowaniu wyraŜa sprzeciw wobec odwołania Pana Andrzeja 
Dąbrowskiego ze stanowiska Dyrektora Szpitala Powiatowego w Sławnie. 
Rada Gminy Darłowo stoi na stanowisku, Ŝe odwołanie to miało charakter 
polityczny, a nie merytoryczny. 

§2. 
 

Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Darłowo. 
§3. 

 
Uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu na 

tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy Darłowo.”   
 

     Wójt p. Franciszek Kupracz na posiedzeniu Rady Społecznej Szpitala 
Powiatowego w Sławnie przedstawi w/w stanowisko rady gminy. (zał. Nr 

27). 
 
 
     Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków budŜetu gminy, 

które  nie wygasają z upływem roku budŜetowego. DRUK NR 8/2010III. 
      
      Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz z  

uzasadnieniem ( zał. Nr 28). 
 
       Uzasadnienie: „Tworzy się wydatki, które nie wygasają z upływem roku budŜetowego 2010 na rozpoczęte 

zadanie inwestycyjne „Budowa sieci kanalizacyjnej w Gminie Darłowo. Przesył z miejscowości Dąbki do 

miejscowości Rusko”, z którego termin zakończenia przewidywany jest w roku przyszłym.” 
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W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, głosując 
następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0  głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Jarosław Michalski ogłosił, Ŝe uchwała Nr  III/10/2010  w 
sprawie wykazu wydatków budŜetu gminy, które  nie wygasają z 
upływem roku budŜetowego   została podjęta przez Radę Gminy Darłowo. ( 
zał. Nr 29 ). 

 
Ad.16. Wolne wnioski. 
 
Głos w tym punkcie zabrali: 

• p. Mieczysław Gondek – Sołtys Sołectwa Wicie: wyraził wielkie 
zaskoczenie faktem odwołania ze stanowiska dyrektora Szpitala 
Powiatowego w Sławnie pana Andrzeja Dąbrowskiego. Według niego, to 
typowo partyjne posunięcie. Sołtys poprosił p. Tadeusza 
Bierniukiewicza – Radnego Rady Powiatu Sławieńskiego o przybliŜenie 
tego tematu i podanie ewentualnych przyczyn tego nagłego odwołania. 

• p. Tadeusz Bierniukiewicz – Radny Rady Powiatu Sławieńskiego: 
powiedział, Ŝe to zarząd powiatu podjął uchwałę w sprawie odwołania 
p. Andrzeja Dąbrowskiego z funkcji dyrektora. Rada Powiatu 
Sławieńskiego nie była o tym poinformowana nawet na sesji. Radny  
ponadto poinformował wszystkich, Ŝe z dniem 30 grudnia 2010 roku 
rezygnuje z Klubu Platformy Obywatelskiej, poniewaŜ nie da sobą 
manipulować. 

• p. Franciszek Kupracz – Wójt Gminy Darłowo: głównym pretekstem 
do odwołania p. Andrzeja Dąbrowskiego z funkcji Dyrektora Szpitala 
Powiatowego w Sławnie było orzeczenie sądu o odszkodowaniu w 
kwocie ok. 400 tys. zł za popełniony błąd lekarski. Działalność szpitala 
jest ubezpieczona. Sprawa absolutnie nie była w gestii dyrektora, który  
zrobił co do niego naleŜy, zgodnie ze wszystkimi procedurami.  

 
Wniosków nie podjęto. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
Ad.17.Zakończenie obrad  sesji Rady Gminy Darłowo. 

 
Wobec wyczerpania porządku obrad – Przewodniczący Rady Gminy 
Darłowo p. Jarosław Michalski zamknął obrady III sesji Rady Gminy 
Darłowo o godzinie 13oo  dnia 29 grudnia  2010 roku. 
 
 

                                                Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
 
Protokołowała:                                                           Jarosław Michalski 
ElŜbieta Koralewska-Winiarek 

       Kierownik Biura Rady    


